
PROTOKbt NR XXXI/2018
Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 23 MAJA 2018 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZgDU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15

Liczba obecnych - 14 /w tym radny Janusz Trzonek przybyt w trakcie posiedzenia/

Lista obecnosci stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Sekretarz Gminy - Alina jarecka

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porz^dku obrad.

3. PrzyjQcie protokotu z poprzedniej sesji.

4. Podj^cie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2018 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) zmiany uchwaty nr XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku w

sprawie udzielenia pomocyfinansowej Powiatowi Tomaszowskiemu,

4) utworzenia samodzielnego publicznego zaktadu opieki zdrowotnej.

4. Zakoriczenie obrad.

PUNKT1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodnicz^cy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXXI Sesji Rady Gminy Budziszewice,

po czym stwierdzit quorum informujqc, ze na pi^tnastu radnych obecnych jest trzynastu.

PUNKT2

PRZEDSTAWIENIE PORZ/\DKU OBRAD

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - poinformowat, ze do przedstawionego porz^dku

obrad proponuje si$ wprowadzenie zmiany, a mianowicie dodanie jako punktu 3 przyj^cia protokotu

z poprzedniej sesji.

NastQpnie przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czy zapytat kto jest za jego przyj^ciem, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw - 0

• wstrzymato si§ - 0

Porzqdek obrad przyjqto.



PUNKT 3
PRZYJ^CIE PROTOKOU Z POPRZEDNIEJ SESJI

Protokot Nr XXX/2018 wytozono do wgl^du.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - zapytat kto jest za przyj^ciem protokotu z poprzedniej

sesji, w wyniku czego:

• za gtosowato - 13

• przeciw - 0

• wstrzymato si§ - 0

Protokot przyjqto.

PUNKT4
PODJ^CIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv w budzecie Gminv na 2018 rok.

Skarbnik Gminy- Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu.

NastQpnie poprosita o pytania.

/Przybyt radny Janusz Trzonek, obecnych - 14/

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze jezeli chodzi o modernizacjs Domu Ludowego to mysli, ze nie

b^dzie potrzeby doktadania z wtasnego budzetu, b^dziemy bowiem sktadac wniosek do WFOSiGW i
odzyskamy te srodki.

W kwestii biezni -teraz nie zakwalifikowalismy si§, ale Ministerstwo Sportu ma ogtaszac konkursy na

obiekty lekkoatletyczne - a to jest taki obiekt - WJQC b^dziemy probowac dalej.

Radna - Aneta Nawrocka - zapytata o modernizacjQ hydroforni w Zalesiu.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze ma nadziejQ, ze w czerwcu uda siQ to zrobic. Dodat, ze

rozmawiat juz z 2 wykonawcami.

Radny - Mieczystaw Mikinka - zapytat czy kwota 15 tysi^cy to termomodernizacja razem z wymianq

ogrodzenia.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze na ten moment nie. Jezeli cena b^dzie nizsza to bye moze uda

si§ to rowniez ogrodzic.

Dodat, ze otrzymalismy srodki na budowQ drogi w Helenowie, nie mamy jeszcze oficjalnego

zawiadomlenJa, ale na najblizszej sesji b^dziemy si^ nad t$ spraw^ zastanawiac.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany w

budzecie gminy na 2018 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwatz przyfeto.

Uchwata nr XXXI/183/2018 w sprawie zmiany w budzecie Gminy na 2018 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokotu.



2) zmianv Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Budziszewlce.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice.

Objasnienia do Zmiany WPFstanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

NastQpnie poprosita o pytania.

Pytah nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat do pod gtosowanie,

w wyniku czego:

• za gtosowalo - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato si$ - 0

Uchwaty przyj^to.

Uchwata Nr XXXI/184/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Budziszewice stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) zmianv uchwatv nr XXX/179/2018 Radv Gminv Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku
w sprawie udzielenia pomocv finansowei Powiatowi Tomaszowskiemu.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - przypomniata, ze w marcu Rada Gminy podjQta uchwatQ o

udzieleniu Powiatowi pomocy finansowej na budowQ chodnika w miejscowosci R^kawiec

w wysokosci 100 tysi^cy ztotych. Zadanie to finansujemy w 50%. Po przetargu okazato si§, ze b^dzie

to kwota wyzsza. St§d propozycja zmiany tej uchwaty.

NastQpnie poprosita o pytania.

Wojt - Marian Holak - dodat, ze ztozona zostata tylko 1 oferta na kwotQ 281 tysi^cy ztotych.

Obecnie trzeba si§ cieszyc, ze w ogole ktos s\q zgtosit. Cena jest okoto 15% nizsza niz wartosc

kosztorysowa.

Dojd^ jeszcze koszty nadzoru. Ale uwazam, ze cena jest dobra. Wykonawca od momentu podpisania

umowy ma 60 dni na wykonanie zadania.

NastQpnie powiedziat, ze najprawdopodobniej jesieniq wspolnie ze Starost$ ztozymy wniosek na

dofinansowanie przebudowy drogi powiatowej od Budziszewic do W^grzynowic Modrzewia. Wartosc

tego zadania to 13 milionow.

Radny- Andrzej Bronowski - zeby nam to tylko nie zablokowato innych inwestycji.

Wojt - Marian Holak - ta droga spetnia wymagania do uzyskania dofinansowania w wysokosci 80%.

Gdybysmy to zadanie rozpisali na 2 lata to nie bytyby to takie ogromne srodki.

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany uchwaty nr

XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice z dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy
finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu, w wyniku czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato SJQ - 0

Uchwate przyfeto.
Uchwata Nr XXXI/185/2018 w sprawie zmiany uchwaty nr XXX/179/2018 Rady Gminy Budziszewice z

dnia 28 marca 2018 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Tomaszowskiemu

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.



4) utworzenia samodzielnego publicznego zaktadu opieki zdrowotnei.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze od wielu miesiQcy czynimy starania aby w naszym osrodku

zdrowla uruchomic gabinet rehabilitacji. Podejmowane byty rozne dzialania. Znalezlismy nawet

podmiot prywatny, ktory zainteresowany byt prowadzeniem tego gabinetu. Osoba zakupita nawet

CZQSC sprzQtu, niestety nie udato SJQ podpisac umowy z NFZ. Tak naprawd^ zainteresowanie

prywatnych podmiotow prowadzeniem takiego gabinetu, w tak matej gminie jak nasza, jest

niewielkie.

WystQpowalismy z pismami o dofinansowanie zakupu potrzebnego sprz^tu. Okazato si$, ze nie ma

takiej mozliwosci.

NFZ nie podpisze kontraktu na cos co jeszcze nie funkcjonuje.

Musimy wi$c:

- zarejestrowac gabinet,

- zakupic sprzQt,

- uruchomic gabinet,

- wyst^pic do NFZ o kontrakt.

Ryzyko jest niewielkie. Istnieje duze prawdopodobieristwo, ze takq umow^ z NFZ podpiszemy.

Musimy wytozyc srodki na zakup sprz^tu- gdyby nie udato si§ uruchomic gabinetu - zawsze b^dziemy

mogli go wydzierzawic lub sprzedac.

W ostatnim kwartale gabinet musi zacz^c funkcjonowac. W grudniu bowiem trzeba wyst^pic o

podpisanie kontraktu. Czeka nas z tym sporo pracy. S^dzQ jednak, ze warto sprobowac.

Radny- Mirostaw Matysik- czyli to Gmina b^dzie zatrudniata rehabilitanta?

Wojt - Marian Holak - tak. B^dzie to jednak samodzielny zaktad, ktory prowadzit b^dzie odr^bnq

gospodark^ finansow^.

Inspektor UG - Matgorzata Wojcik - omowita projekt uchwaty, do ktorej zat^cznik stanowi Statut

Gabinetu Rehabilitacji w Budziszewicach.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytal projekt uchwaty w sprawie utworzenia

samodzielnego publicznego zaktadu opieki zdrowotnej, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku

czego:

• za gtosowato - 14

• przeciw - 0

• wstrzymato siQ - 0

Uchwat% przyjqto.

Uchwata Nr XXXI/186/2018 w sprawie utworzenia samodzielnego publicznego zaktadu opieki

zdrowotnej stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Radny- Mieczystaw Mikinka -zapytat czy odbyt SJQ przetarg na budowQ drogi wZalesiu.

Wojt- Marian Holak- powiedziat, ze tak. Wyst^pilismy jednak o zmniejszenie zakresu prac.
W momencie bowiem kiedy robilismy projekt ceny byty znacznie korzystniejsze niz dzisiaj. Dzisiaj 53

wysokie.
Po zmniejszeniu zakresu pozostaje 540 tysi^cy. Jest to i tak duza kwota bo 240 tysi^cy musielibysmy

dotozyc z naszego budzetu. Mamy czas do kohca pazdziernika. Grzechem bytoby niewykorzystanie

srodkow unijnych, ktore mamy na to zadanie. Rozmawialismy z UM i bye moze przesuniemy termin

realizacji, podzielimy na dwa etapy i CZQSC zrobimy w przysztym roku.



Poza tym trwa budowa budynku szkolnego - najwi^kszej inwestycji w historii Gminy. Budujemy

budynek o powierzchni 800m2. Tempo budowy jest dobre. Jest to naprawdQ olbrzymie

przedsiQwziQcie. Jezeli uda siQ wykonac je do pazdziernika to b^dzie super.

Jezeli chodzi o kanalizacjQ na Lesnej - projekt byt robiony w 2009 roku. Obecnie mamy problem ze

znalezieniem miejsca na przepompownie. MyslQ jednak, ze w czerwcu powinnismy rozpocz^c

budowQ, a w sierpniu zakonczyc.

Modernizacja Domu Ludowego w Mierznie zbliza si^ ku koncowi. Budynek b^dzie ogrzewany,

wykonane b§d§ toalety. Musimy jedynie wypracowac koncepcjs aby funkcjonowat on przez caty rok.

Chodnik w R^kawcu ma bye wykonany do kohca lipca.

Droga przez las, w kierunku Jezowa jest prawie zrobiona.

Wydtuz§ SJQ procedury zwiqzane z budowy masztu telefonicznego przy oczyszczalni. Firma musiata

bowiem wyst$pic o uzyskanie pozwolenia na budowQ nowego przyt^cza elektrycznego. Nasze nie

spetniato warunkow. O protestach na razie nie stychac.

Nie ma jeszcze rozstrzygni^cia NSA jezeli chodzi o Teodorow. Orange jednak ponownie ztozyto

wniosek o wydanie decyzji na t$ dziatk^.

W przysztym tygodniu b^dzie rowniarka.

Odbyta si$ debata z Policj$. Jednym z tematow byta zasadnosc powstania posterunku w

Budziszewicach.

Radny - Andrzej Bronowski - poprosit o przywiezienie kamienia na drogQ w Swiniokrzu i na ulicQ

Cmentarn^.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze sprobujemy tarn rowniark^.

Radny-Andrzej Bronowski - powiedziat, ze rowniarka niewiele tarn pomoze.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze nasi poprzednicy budowali szkot^ 10 lat. My zrobimy to w

niecaty rok. Jest to ewenement. Nie nalezy si§ zatem w tej chwili skupiac na rzeczach mniej waznych,

aby nie umkn^to nam cos waznego. ProszQ wi^c mi wybaczyc...

Radny - Andrzej Bronowski - Panie Wojcie mowi Pan, ze dtugo budowato si^ szkot^ - to byty inne

czasy - wszystko robione byto w czynie spotecznym, nie byto Unii - a jednak szkota powstata. Pozniej

powstata sala gimnastyczna, rozbudowana zostata straznica, szkota w R^kawcu, hydrofornie - czyli

nie byto Unii i tez si$ robito. Wielu z tych osob, ktore w tym wszystkim uczestniczyty juz nie ma.

Wojt - Marian Holak - nie powiedziatem tego, aby komukolwiek ujmowac. Chodzito mi o to, aby

pokazac jak trudno jest spi$c wszystkie rzeczy na raz, aby zadziatato tak jak trzeba. Chodzito mi o

skalQ tego co robimy. Z podatkow mamy wptywu milion ztotych, Ujazd z samej huty 5 milionow, a

poziom inwestycji mamy taki sam. To jest fenomen.

PUNKT4

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodnicz^cy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzi^kuj^c wszystkim za przybycie zamkn^t XXXI
Rady Gminy.
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